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رهبر انقلاب:

برای رشد اقتصاد کشور باید به سمت اقتصاد دانشبنیان حرکت کنیم

حضرت آیتالله خامنهای تاکید کردند: حرف امروز من این است که برای رشد اقتصاد کشور به طور قاطع باید به سمت

اقتصاد دانش بنیان حرکت کنیم.

حضرت آیت الله خامنه ای تاکید کردند: حرف امروز من این است که برای رشد اقتصاد کشور به طور قاطع باید به سمت اقتصاد
دانش بنیان حرکت کنیم.

الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی به مناسبت ایرنا، سخنرانی تلویزیونی حضرت آیت  به گزارش خبرنگار سیاسی 
فرارسیدن سال نو از دقایقی پیش آغاز شد.

سخنرانی نوروزی رهبر انقلاب از رسانه KHAMENEI.IR و شبکه های صدا و سیما، بصورت زنده در حال پخش است.

محورهای بیانات رهبر معظم انقلاب در این سخنرانی به شرح زیر است:

-این سومین نوروزی است که بنده از فیض حضور در جوار حضرت امام رضا (ع) محروم هستم، از حضور در مقابل جمع پرشور زائران
محروم هستم، سلامی از دور عرض می کنیم و درود می فرستیم.

-عید نوروز با ذکر و دعا و معنویت آمیخته است؛ شاید در بین اعیاد اول سال در بین ملت ها، این مسئله کم نظیری باشد که عید
ملی را با دعا و معنویت همراه کنند. دیشب همه مردم و قشرهای مختلف و جوانان اردوهای جهادی همه و همه این لحظه تحویل

ر با خدا سخن گفتند.

- ذوق و سلیقه ویژه ایرانی درباره نوروز، به انسان احساس ژرف اندیشی می دهد؛ بهار، پیام آور امید و طراوت و وریش است و
این امید امسال به دلیل تقارن با نیمه شعبان، مضاعف بود؛ چراکه روز نیمه شعبان، روز تولد امید بزرگ بشریت است.

-هرچه می توانند کسانی که برای مردم صحبت می کنند در مردم امید ایجاد کنند، عامل مهم پیشرفت است. امید منشاء همه
حرکت ها و پیشرفت هاست و خداوند موجبات امید را برای مردم ایران فراهم کرده و زمینه های امید بحمدالله کم نیست و

بگذارید دشمنان از امیدواری ملت ایران به خشم بیایند.

- علت این که بحث اقتصادی را در روز اول سال مطرح می کنیم به علت اهمیت مساله اقتصاد است. اگر در کشور اقتصاد همراه با
عدالت به وجود بیاید همه ضمینه های پیشرفت فعال خواهد شد. در ده سال گذشته مواجه بودیم با انباشت چالش های

اقتصادی که باید از این چالش ها خلاص شویم.

- در اقتصاد مساله عمده عبارت است از تولید ملی. من در چند سال اخیر مساله تولید را عنوان کرده ام. دولت ها هم به اندازیه
توان خودشان تلاش هایی کردند. اما امروز مساله اصلی مسئولین اجرایی کشور اقتصاد است. مسائل اقتصادی که بنده عنوان

می کنم، خطاب به مسئولان کشور است. زیرا مسئولان در فضای عمومی مسائل اقتصادی قرار بگیرند.

- حرف امروز من این است که برای رشد اقتصاد کشور به طور قاطع باید به سمت اقتصاد دانش بنیان حرکت کنیم.

- بهره وری در کشورمان کم است؛ کاهش هزینه تولید و افزایش بهره وری از نتایج اقتصاد دانش بنیان است.

- دست یافتن به پیشرفت عادلانه در اقتصاد و حل مشکل فقر در کشور فقط از مسیر تقویت تولید ممکن است.

- شرکت دانش بنیان داریم باید افزایش پیدا کند و این کار را می توانیم بکنیم. شش هزار و هفتصد شرکت داریم از اینها نزدیک به
چهار هزار و پانصد تولید و مابقی خدمات هستند. ۳۰۰ هزار و &hellip; اشتغال مستقیم ایجاد می کند. سوال کردم چقدر می
توان این شرکت ها را بیشتر کرد، گفتند ۳۰ درصد اما من به این مقدار قانع نیستم. رقمی نیست که برای کشور مطلوب باشد.

توقع من از مسئولین این است که شرکت های دانش بنیان صد در صد افزایش یابد.
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- کشور ما بزرگ است، زمینه های زیادی داریم در بخش های مختلف دشت های حاصل خیز داریم، می توانیم روی آنها کار کنیم.
رئیس جمهور محترم می گفتند در یکی از سفرها، یکی از مسئولان به من (رئیس جمهور) می گفتند هندوانه داشته باشید ما از
شما می خریم، او گفت شما زمین دارید، آب دارید چرا از ما می خواهید خریداری کنید، می گفت زمین ها برای گندم و علوفه و

است!

- نمی گویم هندوانه نکاریم اما در درجه اول مواد غدایی مهم و &hellip; باید بیشتر امکانات کشور را از آنها تهیه کنیم.

- کشور در محصولات پایه غذایی باید به خودکفایی و امنیت کامل برسد؛ کشاورزی ما بیشترین وابستگی را به واردات دارد. باید در
مقابل کارشکنیها در برابر خودکفایی کشاورزی ایستاد.

- تعداد شرکتهای دانش بنیان هر بخش یکی از شاخصهای پیشرفت آن حوزه است. پول پاشی و بی ملاحظه عمل کردن در
حمایت از تولید به جایی نمی رسد.

- سیاست های جدید نشان داد که با وجود تحریم های آمریکا هم می شود تجارت خارجی را رونق داد و هم می شود وارد
قراردادهای منطقه ای شد و هم در وضعیت نفت پیشرفت کرد. البته به هیچ وجه نمی گویم دنبال رفع تحریم نباشید. اساس

قضیه این است که کشور را طوری اداره کنیم که تحریم به آن ضربه نزند.
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